

## Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary Items

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that the Board of Directors Meeting held on 20/07/2023 discussed the following subjects:

- 1. Q2 and half yearly 2023 financials as announced earlier: Approved by the Board.
- 2. Reviewing the Corporate Governance Framework & Board Charter: Approved by the Board.
- 3. Reviewing some of Bank's Risk Management policies and reports: Approved by the Board.
- 4. Reviewing the Bi-Annual Investment performance: Noted by the Board.
- 5. Reviewing Board Committees' Term of Reference: Approved by the Board.

## نتائج اجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الإعتيادية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين والكويت بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 2023/07/20 م حيث ناقش الأمور التالية:

- 1. النتائج المالية للربع الثاني والنصف الأول من عام 2023 م، كما أعلن عن ذلك مسبقا: وافق المجلس على الموضوع.
  - 2. مراجعة إطار الحوكمة ودليل عمل مجلس الإدارة: وافق المجلس على الموضوع.
    - مراجعة بعض سياسات وتقارير إدارة المخاطر: وافق المجلس على الموضوع.
      - مراجعة تقرير الاستثمار النصف سنوي: أخذ المجلس علما بالموضوع.
    - 5. مراجعة شروط مرجعية اللجان التابعة للمجلس: وافق المجلس على الموضوع.

Name	Ahmed A. Qudoos Ahmed  Head of Group Corporate Secretariat		الاسم
Title			المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		Signature التوقيع	
بنڪ البصرين و الڪويت		- de la companya della companya della companya de la companya della companya dell	